

09/10/2021 中四級學生發展日安排

有關熱帶氣旋及持續大雨警告生效時，學生發展日的有關安排，請參閱
07/10/2021 發出的學校網頁上重要訊息。

「於學生發展日，熱帶氣旋及持續大雨警告生效時，學校有關安排」

中四級學生應在出門前留意香港天文台及教育局的最新消息，學校亦會更新，提供有關資訊。

如活動沒受天雨影響，學生應在安全情況下，提早出門，避免交通擠塞。

活動流程：

9:00-10:00	校友講座分享 <ul style="list-style-type: none">● 學生應按附件(MS excel 檔)內編定的學校三樓班房(303-307, 309, 313-315)內點名，並參與講座。
10:00-12:30	團隊活動 <ul style="list-style-type: none">● 學生將由專業導師指導下，在三樓班房及活動室進行團隊活動訓練。

The arrangement of S.4 Student Development Day on 09/10/2021

When the Tropical Cyclone Warning Signal and Rainstorm Warning Signal are in force, please refer to the important message on the School Homepage issued on 07/10/2021.

“Tropical Cyclones and Heavy Persistent Rain Arrangements for Kindergartens and Day Schools on Student Development Day”

S.4 students should pay attention to the news issued by Hong Kong Observatory and Education Bureau, the school will also update the latest information.

In case the activity is not affected by the weather, students should ensure the conditions are safe before going to school. It is recommended that students should go to school earlier to avoid the traffic jam.

Rundown

9:00-10:00	Sharing of the Old Boys <ul style="list-style-type: none">● Students should go to the classrooms on the 3/F (303-307, 309, 313-315) and attend the talks according to the attached MS excel file.
10:00-12:30	Teamwork <ul style="list-style-type: none">● Students participate the activities organized by professional coaches in the classrooms on the 3/F and the Activity Room.